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DziaÅ‚acze FEI wpadli na pomysÅ‚, aby do komisji poszczególnych konkurencji dokooptowaÄ‡
reprezentantów zawodników wybranych przez innych zawodników. Sposób wyboru owych
reprezentantów jest czymÅ› nowym w historii FEI. OdbyÅ‚o siÄ™ to - a wÅ‚aÅ›ciwie odbywa, bo w
kilku konkurencjach pierwsza tura wyborów nie przyniosÅ‚a rozstrzygniÄ™cia i konieczna jest
&bdquo;rozgrywka&rdquo; &ndash; drogÄ… gÅ‚osowania za poÅ›rednictwem internetu. Precyzyjnie
zostaÅ‚o okreÅ›lone, jakie warunki muszÄ… speÅ‚niaÄ‡ zawodnicy, aby mieÄ‡ prawo gÅ‚osu.
MoÅ¼na tylko przyklasnÄ…Ä‡ takiej idei. Jest to niewÄ…tpliwie przejaw demokratyzacji Å¼ycia
Å›rodowiska jeÅºdzieckiego na Å›wiecie, a do tego zastosowanie nowoczesnych Å›rodków
komunikowania siÄ™, czyli internetu, w proces przeprowadzenia gÅ‚osowania. Owo novum
przyniosÅ‚o jednak zarówno dobre jak i zÅ‚e owoce.

Duma&hellip;Jak juÅ¼ nadmieniÅ‚em w pierwszym odcinku serialu pt. &bdquo;WiadomoÅ›ci z FEI:
dobre, zÅ‚e i kontrowersyjne&rdquo;, wybór BartÅ‚omieja Kwiatka jako reprezentanta Å›rodowiska
zaprzÄ™gowego moÅ¼e napawaÄ‡ dumÄ… nie tylko jego, ale caÅ‚y polski hipiczny Å›wiatek.ByÅ‚y
wicemistrz Å›wiata oraz 7-krotny zwyciÄ™zca rankingu FEI w kategorii singli nie zostaÅ‚ bowiem
wybrany gÅ‚osami polskich elektorów, bo w Polsce raptem kilka osób miaÅ‚o prawo gÅ‚osowaÄ‡, a
gÅ‚osami caÅ‚ej miÄ™dzynarodowej spoÅ‚ecznoÅ›ci zaprzÄ™gowej. To po pierwsze.Z tÄ…
&bdquo;caÅ‚Ä…&rdquo; to moÅ¼e lekka przesada. Jak siÄ™ okazaÅ‚o, frekwencja wyborcza byÅ‚a
wiÄ™cej niÅ¼ skromna: z uprawnionych 429 zawodników gÅ‚osy oddaÅ‚o zaledwie 45 osób! To
smutne. PoÅ‚óÅ¼my to na karb tego, iÅ¼ tego typu gÅ‚osowanie odbyÅ‚o siÄ™ po raz pierwszy w
historii FEI. Nie zmniejsza to jednak w Å¼adnym razie sukcesu Polaka.Po drugie, BartÅ‚omiej
Kwiatek pokonaÅ‚ nie byle kogo, bo Amerykanina Chestera Webera. Zawodnik ten powozi z
sukcesami czwórkÄ…, a prywatnie jest czÅ‚owiekiem bardzo zamoÅ¼nym (na zawody przylatuje
prywatnym odrzutowcem!). Jego moÅ¼liwoÅ›ci prowadzenia kampanii wyborczej byÅ‚y wiÄ™c o
wiele wiÄ™ksze niÅ¼ naszego singlisty. No i te czwórki! Jak wiadomo, lobby powoÅ¼Ä…cych
zaprzÄ™gami 4-konnymi byÅ‚o (i chyba nadal jest) bardzo silne w FEI. Do tej pory wiele jeÅ›li chodzi
o przepisy i inne regulacje Å¼ycia caÅ‚ej konkurencji zaprzÄ™gów odbywaÅ‚o siÄ™ pod dyktando
&bdquo;czwórkowców&rdquo;. Kiedy rozmawiaÅ‚em z naszym zawodnikiem Å›wieÅ¼o po tym, jak
ogÅ‚oszono, Å¼e jest jednym z kandydatów, wyraÅ¼aÅ‚ obawy, Å¼e nie uda mu siÄ™ zebraÄ‡
wiÄ™cej gÅ‚osów od Amerykanina. A tymczasem staÅ‚o siÄ™ inaczej.I wreszcie po trzecie &ndash;
wzrasta liczba polskich reprezentantów we wÅ‚adzach FEI. Co prawda z jednej osoby do dwóch, ale
zawsze! Nawiasem mówiÄ…c, gdybym uprawiaÅ‚ propagandÄ™ sukcesu, która niestety jest
ostatnio mocna widoczna w polskim jeÅºdziectwie, to mógÅ‚bym napisaÄ‡, Å¼e liczba polskich
reprezentantów w FEI wzrosÅ‚a o 100%!Jeszcze niedawno nie mieliÅ›my Å¼adnego. Od jakiegoÅ›
czasu czÅ‚onkiem Komisji WKKW jest Marcin Konarski, a teraz czÅ‚onkiem Komisji ZaprzÄ™gowej
bÄ™dzie BartÅ‚omiej Kwiatek. &hellip; i wstyd SÄ…dzÄ™, Å¼e maÅ‚o kto w polskim Å›wiatku
jeÅºdzieckim odczuwa dumÄ™ z faktu, Å¼e na swojÄ… reprezentantkÄ™ Å›rodowisko
ujeÅ¼dÅ¼eniowe wybraÅ‚o AnnÄ™ PaprockÄ…-CampanellÄ™. Co prawda zawodniczka te ma
wÅ‚oskie obywatelstwo i startowaÅ‚o jako WÅ‚oszka, ale jak powszechnie wiadomo urodziÅ‚a siÄ™
w Polsce. Nie wiem jak inni, ale ja jestem zaÅ¼enowany, Å¼e osoba o takiej moralnoÅ›ci, o takim
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podejÅ›ciu do koni, o takim sposobie traktowania partnerów biznesowych - mówiÄ™ o handlu
koÅ„mi sportowymi, a dokÅ‚adnie o poÅ›redniczeniu w handlu koÅ„mi z Polski &ndash; bÄ™dzie
teraz reprezentowaÄ‡ we wÅ‚adzach FEI nie tylko siebie, ale caÅ‚e miÄ™dzynarodowe Å›rodowisko
ujeÅ¼dÅ¼eniowe.Co mam na myÅ›li, wyraÅ¼ajÄ…c swojÄ… dezaprobatÄ™ &ndash; nie
bÄ™dÄ™ teraz powtarzaÅ‚ tego, co juÅ¼ raz pisaÅ‚em w tym blogu. OdsyÅ‚am zainteresowanych
do przeczytania wczeÅ›niejszego tekstu pt. «Nowe &bdquo;kwiatki&rdquo; z ujeÅ¼dÅ¼eniowej
Å‚Ä…czki».Warto dodaÄ‡, Å¼e wÅ‚adze FEI nie wycofaÅ‚y jej kandydatury, mimo Å¼e zostaÅ‚y
poinformowane o tym, iÅ¼ polska prokuratura wszczÄ™Å‚a postÄ™powanie w zwiÄ…zku z
zawiadomieniem o moÅ¼liwoÅ›ci  popeÅ‚nienia przestÄ™pstwa przez AnnÄ™
PaprockÄ…-CampanellÄ™. Doniesienie do prokuratury o jej okrutnym postÄ™powaniu wobec konia
Al Gore zÅ‚oÅ¼yÅ‚a Fundacja Viva. A list do FEI w tej sprawie wysÅ‚aÅ‚ Piotr SzydÅ‚owski.
PoniewaÅ¼ autor zgodziÅ‚ siÄ™ na opublikowanie tego listu (jego polskiej wersji, bo oczywiÅ›cie do
FEI pisaÅ‚ po angielsku), zamieszczam go poniÅ¼ej. Z niego zainteresowani bÄ™dÄ… mogli siÄ™
dowiedzieÄ‡ mniej wiÄ™cej jak przebiegaÅ‚a korespondencja z FEI, jakie kroki podjÄ™Å‚a Anna
Paprocka-Campanella i dlaczego FEI nie wycofaÅ‚a jej kandydatury. Niestety, zgodnie z prawem
dopóki postÄ™powanie toczy siÄ™ &bdquo;w sprawie&rdquo;, a nie &bdquo;przeciwko
komuÅ›&rdquo;, ten ktoÅ› moÅ¼e mówiÄ‡, Å¼e nie ciÄ…Å¼Ä… na nim Å¼adne zarzuty. To po
pierwsze. Po drugie, jak widaÄ‡ nie tylko polski wymiar sprawiedliwoÅ›ci dziaÅ‚a nad wyraz
opieszale. Obawiam siÄ™, Å¼e polska prokuratura nigdy nie &bdquo;otrzyma pomocy
prawnej&rdquo; ze strony wÅ‚oskich organów Å›cigania, a zatem sprawa o sygnaturze 3 Ds 149/13
w prokuraturze rejonowej w Åšwidnicy nigdy nie opuÅ›ci póÅ‚ki, na jakÄ… obecnie trafiÅ‚a.
PoroÅ›nie jÄ… kurz niepamiÄ™ci.Dlatego wyraÅ¼am uznanie dla pana Piotr SzydÅ‚owskiego.
CzujÄ™ siÄ™ raÅºniej, kiedy mam Å›wiadomoÅ›Ä‡, Å¼e jest nas co najmniej dwóch, którzy nie
bojÄ… siÄ™ publicznie piÄ™tnowaÄ‡ zÅ‚o. Nawet jeÅ›li jest to bicie gÅ‚owÄ… w mur. I to po
trzecie.Marek Szewczyk Piotr SzydlowskiPoland Fédération Equestre Internationale12.05.2014 
OdnoszÄ…c siÄ™ do listu FEI z dnia 6.05.2014 uprzejmie informujÄ™, iÅ¼ nie mojÄ… rolÄ… jest
dostarczanie dowodów na winÄ™ kogokolwiek. Nie jestem poszkodowanym w tej sprawie ani tym
bardziej prokuratorem czy sÄ™dziÄ…. Nie zajmujÄ™ siÄ™ równieÅ¼ anonimowym, internetowym
hatingiem. Jestem natomiast Å›wiadomym obywatelem i czÅ‚onkiem Å›rodowiska jeÅºdzieckiego,
który wnoszÄ…c swój protest pragnie dziaÅ‚aÄ‡ wedÅ‚ug zasady &bdquo;pro publico bono&rdquo; i
chce wskazaÄ‡ na istotne zdarzenia mogÄ…ce wpÅ‚ynÄ…Ä‡ na wizerunek tak szacownej
organizacji jakÄ… , bez wÄ…tpienia jest FEI. Nie trudno bowiem jest wyobraziÄ‡ sobie sytuacjÄ™ w
której (abstrahujÄ…c od sprawy Pani Paprocka Campanella) pomimo zaistnienia tak wielu
negatywnych komunikatów ze strony Å›rodowiska jeÅºdzieckiego o osobie kandydata na wysokie
stanowisko w FEI, o których to sygnaÅ‚ach FEI i organizacje powiÄ…zane z FEI (np. Polski
ZwiÄ…zek JeÅºdziecki) posiadajÄ… wiedzÄ™, dopuszcza siÄ™ kontrowersyjnÄ… kandydaturÄ™
do zaistnienia na oficjalnie opublikowanych listach wyborczych.OczywistÄ… rzeczÄ… jest, Å¼e w
chwili potwierdzenia tak licznych i powaÅ¼nych zarzutów (nie tylko natury etycznej ale równieÅ¼
kryminalnej) wobec takiej osoby zasiadajÄ…cej juÅ¼ we wÅ‚adzach FEI , organizacja ta zostaÅ‚aby
naraÅ¼ona na zasadne w tym przypadku oskarÅ¼enia nie tylko o popeÅ‚nienie bÅ‚Ä™dów w
procesie kwalifikacji kandydatów ale, przede wszystkim o ukrycie przed wyborcami istotnych faktów
wpÅ‚ywajÄ…cych na rzeczywisty wizerunek pretendentów do zaszczytnych funkcji.I nie jest tu
istotna reputacja poszczególnych kandydatów &ndash; z caÅ‚Ä… pewnoÅ›ciÄ… to sprawa reputacji
samej FEI.W odpowiedzi na mój protest, otrzymaÅ‚em pismo od prawników Pani Paprocka
Campanella, w którym znajdujÄ… siÄ™ oÅ›wiadczenia o jej niewinnoÅ›ci a takÅ¼e sugerujÄ…ce
oparcie wskazanych w moim proteÅ›cie informacji o internetowe i nieautoryzowane plotki i
pomówienia. Prawnicy dziaÅ‚ajÄ…cy w imieniu Pani Paprocka Campanella wskazujÄ… równieÅ¼,
Å¼e nie toczÄ… siÄ™ przeciwko ich klientce Å¼adne sprawy sÄ…dowe.ProszÄ™ jednak
odpowiedzieÄ‡ sobie na pytanie, czy kandydat do wÅ‚adz FEI, który jest wskazany  przez
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prokuraturÄ™ jako osoba podejrzana maltretowania koni jest wÅ‚aÅ›ciwym kandydatem ?Takie
wÅ‚aÅ›nie postÄ™powanie, o sygnaturze akt 3DS.149/13 prowadzone jest w Prokuraturze 
Rejonowej w Åšwidnicy (ul.Zamkowa 2 58-100 Åšwidnica, tel.+48748563660) przez PaniÄ… 
Prokurator BeatÄ™ PiekarskÄ… Kaleta, w sprawie o znÄ™canie siÄ™ nad zwierzÄ™tami.
PodejrzanÄ… w tym postÄ™powaniu jest Pani Paprocka Campanella. PostÄ™powaniu to
prowadzone jest wniosek MiÄ™dzynarodowej Fundacji Viva i wÅ‚aÅ›ciciela konia u którego
stwierdzono dowody maltretowania (waÅ‚ach Al Gor), Pana Krzysztofa Tomaszewskiego, nota bene
znanego w Polsce sÄ™dziego ujeÅ¼dÅ¼enia. Do tego postÄ™powania przyÅ‚Ä…czyÅ‚ siÄ™
równieÅ¼ Polski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki (w osobie rzecznika dyscyplinarnego Pana Tomasza
Jaworskiego &ndash; tel.+48224176700 email pzj@pzj.pl ).Zgodnie z informacjÄ… jakÄ…
otrzymaÅ‚em od Pani Prokurator Beaty Piekarska Kaleta, postÄ™powanie jest w fazie oczekiwania
na pomoc prawnÄ… ze strony wÅ‚oskiej (prokuratura polska od ponad roku, pomimo wysÅ‚anych
ponagleÅ„ nie moÅ¼e doczekaÄ‡ siÄ™ na wynik Å›ledztwa i przesÅ‚uchanie Å›wiadków
prowadzonych w WÅ‚oszech!).TakÅ¼e, cytujÄ…c twierdzenia zamieszczone w treÅ›ci z artykuÅ‚u
Pana Szewczyka, Pani Joanna Lopko zgÅ‚osiÅ‚a w dniu 29.09.2012 do organów Å›cigania we
WÅ‚oszech (Policja w Arezzo) przestÄ™pstwo poÅ›wiadczenia nieprawdy i przywÅ‚aszczenia mienia
dokonanego (zdaniem Pani Lopko) przez PaniÄ… PaprockÄ… Campanelle (przepisanie
wÅ‚asnoÅ›ci konia Graciano) &ndash; niestety, Pani Lopko poinformowaÅ‚a mnie, Å¼e równieÅ¼ i
w tym przypadku, do dnia dzisiejszego wÅ‚oska policja nie dostarczyÅ‚a do Pani Lopko Å¼adnych
dalszych informacji czy ustaleÅ„ na temat zgÅ‚oszenia.OdpierajÄ…c zarzuty prawników Pani
Paprocka Campanella, informujÄ™ równieÅ¼, Å¼e wszystkie zdarzenia i fotografie majÄ…ce
zwiÄ…zek z osobÄ… Pani Paprocka Campanella a opisane w artykule 
http://hipologika.pl/modules/news/article.php?storyid=8 zostaÅ‚y autoryzowane przez wymienione w
artykule osoby. O autoryzacji informacji zawartych w tym artykule zaÅ›wiadcza jego Autor,
dziennikarz Eurosport, Pan Marek Szewczyk (tu dane kontaktowe).BiorÄ…c pod uwagÄ™
powyÅ¼sze, szczególnie zastanawia fakt dlaczego FEI przyjmuje bez zastrzeÅ¼eÅ„ oÅ›wiadczenie
o niewinnoÅ›ci od Pani Paprocka Campanella (w tym przypadku kandydata do wÅ‚adz FEI, znanego
na arenie miÄ™dzynarodowej i utytuÅ‚owanego zawodnika klasy Grand Prix) a jednoczeÅ›nie
caÅ‚kowicie dyskredytuje a wrÄ™cz lekcewaÅ¼y podobne, autoryzowane oÅ›wiadczenia wielu
mniej znanych zawodników lub dziaÅ‚aczy jeÅºdzieckich (Aleksandra Szulc, Karolina Mazurek,
Joanna Lopko, Krzysztof Tomaszewski)? Czym oÅ›wiadczenia kaÅ¼dej z wymienionych stron siÄ™
róÅ¼niÄ… aby braÄ‡ pod uwagÄ™ jedynie wybrane? Czy indywidualne oÅ›wiadczenia wielu
polskich zawodników i dziaÅ‚aczy jeÅºdzieckich jest gorsze od oÅ›wiadczenia pojedynczego
celebryty?A moÅ¼e dokonali oni zmowy aby niesÅ‚usznie szkalowaÄ‡ PaniÄ… Paprocka
Campanella?Warto jednoczeÅ›nie zauwaÅ¼yÄ‡, Å¼e przedmiotowy artykuÅ‚ autorstwa Pana
Marka Szewczyka zostaÅ‚ opublikowany w dniu 29.07.2013 &ndash; zgodnie z informacjÄ… jakÄ…
otrzymaÅ‚em od Pana Szewczyka oraz od osób które sÄ… w nim wymienione, Pani Paprocka
Campanella nie wniosÅ‚a sprzeciwu w postaci pozwu o pomówienie i naruszenie jej dobrego imienia
wobec Å¼adnej z tych osób &ndash; jest oczywiste, Å¼e tak sformuÅ‚owane i publicznie ujawnione,
powaÅ¼ne zarzuty wagi wobec kogokolwiek a szczególnie wobec osoby &bdquo;publicznej&rdquo;
jakÄ… niewÄ…tpliwie jest Pani Paprocka Campanella, nie mogÄ… pozostaÄ‡ bez wÅ‚aÅ›ciwych,
prawnych konsekwencji. Zamiast tego, Pani Paprocka Campanella zÅ‚oÅ¼yÅ‚a doniesienie do
prokuratury o ujawnieniu tajemnic Å›ledztwa przez Pana Marka Szewczyka (Å›ledztwo w sprawie
maltretowania konia Al Gor).PrzedstawiÅ‚em w moim liÅ›cie dane i kontakty do osób/instytucji
mogÄ…cych udzieliÄ‡ dodatkowych informacji (dane kontaktowe do wszystkich uczestników
zdarzeÅ„ sÄ… w posiadaniu Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego) . SÄ…dzÄ™, Å¼e ramach
wyjaÅ›nienia wszelkich okolicznoÅ›ci, FEI moÅ¼e siÄ™ skontaktowaÄ‡ z kaÅ¼dÄ… ze stron
niniejszej sprawy (nie tylko PaniÄ… Paprocka Campanella) &ndash; byÄ‡ moÅ¼e, podobnie jak
Polski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki, warto uruchomiÄ‡ wyjaÅ›niajÄ…ce procedury dyscyplinarne? Jednak
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to czy FEI tak postÄ…pi, zaleÅ¼y jedynie od dobrej woli lub jej braku u decydentów Federacji.Z
caÅ‚Ä… pewnoÅ›ciÄ… zarówno ja jak i caÅ‚e zainteresowane Å›rodowisko jeÅºdzieckie bÄ™dziemy
Å›ledziÄ‡ doniesienia w tym zakresie. Z powaÅ¼aniemPiotr SzydÅ‚owski *Niniejszym wyraÅ¼am
zgodÄ™ na publikacjÄ™ mojego listu.OtrzymujÄ…:1. adresat; 2. media jeÅºdzieckie; 3. Polski
ZwiÄ…zek JeÅºdziecki;4. WÅ‚oski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki;5. wymienieni w tekÅ›cie zawodnicy i
dziaÅ‚acze z Polski; 
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